

《单词百科:psychoanalysis是什么意思?psychoanalysis怎么发音?psychoanalysis的解释和用法》

英语单词psychoanalysis是什么意思?psychoanalysis怎么读?psychoanalysis怎么发音?简答网为您整理了psychoanalysis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



psychoanalysis怎么读

psychoanalysis的读音:[sa k næl s s]

psychoanalysis的意思

1、n.精神分析（学）；心理分析；

psychoanalysis的近义词

1、analysis n.分析，分解；梗概，要略；[数]解析；验定；

- 2、depth psychology n.精神分析学;
- 3、psychiatry n.精神病学;精神病治疗法;
- 4、psychotherapy n.[医]精神疗法;心理疗法;

psychoanalysis的双语例句

- 1、We esteem Sigmund Freud as the father of psychoanalysis.

我们把西格蒙德·弗洛伊德看做精神分析学之父。

- 2、Psychoanalysis, however, has not had an adequate theory of the reproduction of mothering.

然而, 心理分析还没有一个解释母职再生产的完整理论。

- 3、Because hypnosis is not anything new, it is far older than Freudian psychoanalysis.

因为催眠并不是什么新鲜玩意, 它比弗洛伊德的精神分析学要久远的多。

- 4、They are committed, not just to psychology general, but to Freudian psychoanalysis.

他们通常不只局限于心理学, 而是要使用弗洛伊德的心理分析。

- 5、Cognitive therapy approach focus on more present psychological condition of patients than Freudian psychoanalysis.

心理疗法比弗洛伊德疗法更注重病人的心理条件。

- 6、Cognitive therapy approach is more effective than Freudian psychoanalysis in analyzing patients'symptoms.

认知疗法在分析病人症状方面要比弗洛伊德心理分析更加有效。

- 7、Freudian psychoanalysis explained his trouble as Oedipus complex.

弗洛伊德精神分析学将他的困扰解释为恋母情节。

- 8、Neither psychoanalysis nor psychology has discovered a true means of gauging human energy.

精神分析学跟心理学都没有真正的方法来测量能源。

9、In desperation the army turned to the new ideas of psychoanalysis.

绝望中,军队转向心理学家的新想法.

10、Adopting the method of Freud's psychoanalysis is the core of the novels by Ailing.

运用弗洛伊德理论,采用心理分析创作是张爱玲小说的核心内容.

11、Freud's psychoanalysis theory holds that a person's personality is composed of id, ego and superego.

弗洛伊德的精神分析论提出,人的人格框架由本我(伊德或原我),自我及超我构成.

12、In psychoanalysis, cathexis is the libido's charge of energy.

在精神分析学中,性欲发泄是性冲动的一种释放.

13、His physician recommended psychoanalysis.

他的医生建议他做心理分析.

14、Mr Tuckett is Leverhulme research fellow and visiting professor in psychoanalysis at UCL.

它的作用如同封面故事.

15、Psychoanalysis is rarely used in the United States anymore.

心理分析很少使用在美国了.

16、But it was only the beginning of the rise to power of psychoanalysis in America.

但这只是精神分析的力量在美国升起的开始.

17、[只用于名词前]a psychoanalytic approach

精神分析法

18、I found myself in the psychoanalysis racket.

我发觉自己适于做精神分析行当.

以上是简答网为您整理的psychoanalysis怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助

。查看更多关于psychoanalysis的用法、psychoanalysis的释义、psychoanalysis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/psychoanalysis>

